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04618 Flemmingen

Телефон 0049 34497 78510

Факс 0049 34497 813634

Интернет www.primus-germany.de

 

Работники 83 international

Год основания 1993

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Миссис Silke Brzoska 

Marketingleiterin 
Phone: 0049 34497 78510 
Fax: 0049 34497 813634 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
PRIMUS:

ARCHITECTURAL GLASS, Kiev, Ukraine
Architectural Glass, Sofia, Bulgaria

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Primus is one of the leading organisers of international special interest fairs, congresses and seminars.

PRIMUS - Primus Exhibition + Event GmbH - is based in Germany and, together with an alliance of globally-networked partners, is one of the leading
international organisers of trade fairs and conferences in growth markets. With the support of our network, partner offices and agencies in over 20
countries and partners from associations, institutions and public bodies we organise trade fairs for your commercial success.

TRUST THE EXHIBITION EXPERTS! Above all, Primus offers its customers many years of experience in the markets of eastern Europe and Asia.
Primus is appreciated as a trustworthy partner, for its market proximity, experience and reliability, as well as the ability to react to customer wishes
promptly and without complication! PRIMUS is continuing to develop its business: successful fairs are being expanded, new fair concepts developed
and investments promoted in new services. We will continue to employ our entire potential in future, creating the best communication platforms for our
customers. Our customers´ business is paramount!
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


